
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                  Συνεδρίαση 4η  
ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 
∆ΗΜΟΣ ∆ΙΟΝΥΣΟΥ                                                            της  30-04-2012 
∆ΗΜΟΤΙΚΗ  ΕΝΟΤΗΤΑ ΣΤΑΜΑΤΑΣ             Αριθ. Απόφασης 10/2012 
Μαραθώνος 10  
145 75 Σταµάτα                         
 
                                           Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
                                     

Από το πρακτικό της 30-04-2012 συνεδρίασης του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής 
Ενότητας Σταµάτας. 

Στη Σταµάτα και στο ∆ηµοτικό Κατάστηµα, σήµερα την 30η του µηνός 
Απριλίου του έτους 2012 ηµέρα της εβδοµάδας ∆ευτέρα και ώρα 18:00 µ.µ. το 
Συµβούλιο της ∆ηµοτικής Ενότητας Σταµάτας του ∆-∆ιονύσου συνήλθε σε τακτική 
δηµόσια συνεδρίαση, ύστερα από την µε αριθ. πρωτ. 90/25-04-2012 έγγραφη 
πρόσκληση του Προέδρου της ∆ηµοτικής Ενότητας, που δηµοσιεύθηκε στον πίνακα 
ανακοινώσεων της ∆ηµοτικής Ενότητας και επιδόθηκε σε κάθε  ένα Σύµβουλο, 
σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρ. 88 του Ν. 3852/2010 για γνωµοδότηση και λήψη 
απόφασης των παρακάτω θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης: 
 
ΘΕΜΑ 1ο : «Αίτηση κας Βλαβιανού Κληµεντίνης του Φιλίππου για χορήγηση νέας 

παροχής ύδρευσης σε εκτός σχεδίου περιοχή». 
ΘΕΜΑ 2ο:  «Λήψη απόφασης ως προς την υποβολή ενστάσεων στο 

ΚΤΗΜΑΤΟΛΟΓΙΟ για τα ακίνητα της ∆.Κ. Σταµάτας». 
ΘΕΜΑ 3ο : «Αγορά ιδιόκτητου οικοπέδου επί της οδού Μαραθώνος όµορου µε την 

νέα εκκλησία της Σταµάτας για κατασκευή δηµοτικού πάρκινγκ εκτάσεως 
περίπου 150 τ.µ.(εξ αναβολής)». 

 
Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης αυτής ο Πρόεδρος του Συµβουλίου της 

∆ηµοτικής Ενότητας Σταµάτας είπε ότι σε σύνολο τεσσάρων [4] µελών ήταν από 
τους κ.κ. Συµβούλους της ∆ηµοτικής Ενότητας : 
 
   ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                     ΑΠΟΝΤΕΣ 
1] Κόκκαλης Γεώργιος     
2] Κριεµάδης Ευάγγελος         
3] Λάσκαρης Ηλίας   
4] Παπαδάκης Γεώργιος            
 

Στη συνεδρίαση ήταν παρών και ο Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής 
Ενότητας Σταµάτας  κος Πέππας Κ. Ευάγγελος.  

Στη συνεδρίαση αυτή κρατήθηκαν τα πρακτικά από την υπάλληλο του ∆- 
∆ιονύσου Τσινικάλη Ελένη. 

Ο Πρόεδρος του Συµβουλίου ύστερα από την διαπίστωση της απαρτίας 
κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. 
   Ο  Πρόεδρος εισηγούµενος το 3ο θέµα είπε στο Συµβούλιο ότι, επανερχόµενοι 
στο θέµα το οποίο αναβλήθηκε στην προηγούµενη συνεδρίαση,  οι Αφοί Κριεµάδη 
Ιωάννης και Βασίλειος προσκόµισαν στην υπηρεσία µας την υπ΄αρ. 8288/1945 
∆ηµόσια ∆ιαθήκη, την υπ΄αρ. 13442/1949 ∆ήλωση αποδοχής κληρονοµιάς, 
τοπογραφικό διάγραµµα της ιδιοκτησίας τους καθώς επίσης και αποδεικτικό 
υποβολής αίτησης διόρθωσης στο Κτηµατολόγιο. 



Ύστερα από την προσκόµιση των δικαιολογητικών και εφόσον η τιµή είναι 
συµφέρουσα προτείνουµε να προβεί ο ∆ήµος σε όλες τις απαραίτητες ενέργειες να το 
αγοράσουµε για να χρησιµοποιηθεί ως επέκταση του πάρκινγκ της ∆.Κ. Σταµάτας. 
 Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο κος Κόκκαλης Γεώργιος ο οποίος συµφωνεί µε 
την εισήγηση του Προέδρου, όπως και ο κος Παπαδάκης Γεώργιος όπου πήρε µετά το 
λόγο για το συγκεκριµένο θέµα. 
 Κατόπιν το λόγο πήρε ο κος Κριεµάδης Ευάγγελος ο οποίος ψηφίζει θετικά µε 
την επισήµανση ότι αυτό το ακίνητο θα χρησιµοποιηθεί σαν πάρκινγκ από την 
Κοινότητα για να καλύψει τις ανάγκες των οχηµάτων της. 
 Το ακίνητο αυτό δεν θα αποτελέσει προέκταση του πάρκινγκ της Κοινότητας 
όπως αναφέρεται στην εισήγηση του Προέδρου γιατί ο χώρος στον οποίο σταθµεύουν 
τα αυτοκίνητα της Κοινότητας δεν είναι κοινοτικός και συνεπώς δεν έχει δηλωθεί στο 
Κτηµατολόγιο. 
 Και τέλος, το λόγο πήρε ο κος Λάσκαρης Ηλίας και είπε ότι δεδοµένης της 
στέγασης στη ∆. Κ. της εταιρείας «ΕΞΕΛΙΞΗ Α.Ε.» και τη συνακόλουθη αύξηση των 
αυτοκινήτων που σταθµεύουν είτε του προσωπικού είτε των επισκεπτών σε 
συνδυασµό µε τον σηµαντικό αριθµό οχηµάτων των δηµοτών της Σταµάτας που 
έρχονται για να εξυπηρετηθούν από τις υπηρεσίες της ∆ηµοτικής Κοινότητας 
κρίνεται σκόπιµη η δηµιουργία ενός χώρου στάθµευσης για τις ανάγκες του κτιρίου 
της ∆ηµοτικής Κοινότητας η οποία µπορεί να επιτευχθεί µε την αγορά του 
προσφερόµενου χώρου. ∆εδοµένου δε ότι το συγκεκριµένο οικόπεδο είναι µη άρτιο 
και µη οικοδοµήσιµο κρίνεται ότι µπορεί για την αγορά του να επιτευχθεί µία 
εξαιρετικά συµφέρουσα τιµή, και γι΄ αυτό το  λόγο συµφωνώ µε την εισήγηση. 
  

Το Συµβούλιο εισηγείται οµόφωνα για τους ανωτέρω λόγους την αγορά του 
οικοπέδου.     

 
Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξοντα αριθµό : 10/2012.  

 
 
Ο Πρόεδρος της ∆ηµοτικής             Τα  Μέλη 
    Ενότητας Σταµάτας                             

1. ΚΟΚΚΑΛΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 
 

2. ΚΡΙΕΜΑ∆ΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 
ΠΕΠΠΑΣ Κ. ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 

3. ΛΑΣΚΑΡΗΣ ΗΛΙΑΣ 
 
4. ΠΑΠΑ∆ΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

 
 

Ακριβές αντίγραφο 
Σταµάτα 30-04-2012 

Ο  Πρόεδρος του Συµβουλίου 
της ∆ηµοτικής Ενότητας 

Σταµάτας 
 
 
 
ΠΕΠΠΑΣ Κ. ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 


